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Netherlands 

 

and 
 

International Criminal Police Organization 

Exchange of notes constituting an agreement between the Kingdom of the 
Netherlands and the International Criminal Police Organization (INTERPOL) 
concerning privileges and immunities for the INTERPOL liaison office at 
Europol in The Hague (with attachment). The Hague, 3 November 2009 and 
Lyon, 20 November 2009 

Entry into force:  provisionally on 25 November 2009 and definitively on 1 July 2010 by 
notification, in accordance with the provisions of the said notes  

Authentic text:  English 
Registration with the Secretariat of the United Nations:  Netherlands, 

1 December 2010 
 
 
 

Pays-Bas 
 

et 
 

Organisation internationale de police criminelle 

Échange de notes constituant un accord entre le Royaume des Pays-Bas et l'Organi-
sation internationale de police criminelle (INTERPOL) relatif aux privilèges et 
immunités du bureau de liaison d'INTERPOL à Europol à La Haye (avec pièce 
jointe). La Haye, 3 novembre 2009 et Lyon, 20 novembre 2009 

Entrée en vigueur :  provisoirement le 25 novembre 2009 et définitivement le 
1er juillet 2010 par notification, conformément aux dispositions desdites notes  

Texte authentique :  anglais 
Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies :  Pays-Bas, 

1er décembre 2010 
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